
Protokoll styrelsemöte Krokeks IF 4/11–2019 

1. Ordförande förklarar mötet för öppnat 

2. Vattenmätaren i Sandviken blev inte avläst på städdagen. 

Föregående mötesprotokoll läggs till handlingarna. 

3. Benke och Esko stänger av vatten i Sandviken och ser till att ledningarna blir tömda. 

Diverse eftersäsongs arbeten pågår inom ramarna för föreningen på kansliet. 

4. Dressning och luftning är klart på 2stycken 11–11 och 2 styck 7–7 planer. 

Arrendeavtal på 5 år är klart och ska skrivas under gällande Sandviken. Styrelsen tar i och 

med detta beslut på att endast nödvändigt underhåll för funkonalitet skall råda på 

anläggningens byggnader. Inga nyinvesteringar sker under gällande arrendeavtal. Vid risk för 

personskador tas frågan om nyinvestering upp för beslut av styrelsen. 

Styrelsen initierar ett ”Arena utskott” gällande upprustning och investeringar i enlighet med 

Kullevision. I gruppen ingår: Jan Hofvenstam, Tobias Arén, Mattias Pehrsson, Daniel 

Johansson och Stefan Dahlberg. Utskottet tar fram och lämnar förslag till styrelsen för beslut 

av investeringar. 

Kostnad för inköp av två stycken 20 fot container som ersätter befintliga containrar på 

anläggningen uppgår till mellan 50–100 tusen kronor. Styrelsen bordlägger frågan om 

investeringen och inväntar förslag från Arena utskottet. 

5. Ekonomin är god.  

Vi har outnyttjade bidragspengar från ÖFF riktade mot utbildning som ännu inte nyttjats. Vi 

diskuterade att ev. köpa inspirationsföreläsning för ledare. Erik Henriksson undersöker 

möjligheter innan årets slut. Cajsa påbörjar budgetarbetet inför nästa styrelsemöte. Till nästa 

år avsätts en särskild post som vi ska kalla visionsprojekt där allt budgeterat överskott ska 

redovisas. 

6. I dagsläget har vi en svarsfrekvens på 74% från ledarna på enkäten från DF. Ett mycket bra 

resultat, påminnelser till ledare som inte har svarat skickas ut. 

23% av föräldrarna som har fått enkäten har hittills svarat. Utskick till ledare för påminnelser 

till respektive lags föräldrar att besvara enkäten. 

Möte med DF gruppen blir 3/12 för analys av inkomna enkätsvar. 

Magnus, Margareta, Rickard, Erik och Johan åker på DF träff 23/11 

7. Styrelsen beslutar att låna ut 350 kronor/deltagare i anmälningsavgift för deltagande 

seniorspelare till träningsläger i Danmark i april 2020. 

 

Riktlinjer för träningstider: Meningen ” Hänsyn tas till innebandyn” tas bort. Styrelsen bifaller 

övrigt dokument. Riktlinjer revideras på årsbasis. Se bilaga. 

 

Riktlinjer för utdrag ur belastningsregistret: Dokumentet godkänns av styrelsen. Se bilaga 

 

Ledarutveckling/ledarförsörjning: Dokumentet beskriver syfte, mål och genomförande med 

föreningens senior och ungdomslag. Styrelsen bordlägger frågan för beslut tills nästa 

styrelsemöte och efter genomfört möte med representanter från herr, senior, flickor, pojkar, 

och styrelseledamöter. Detta på grund av oenighet i styrelsen. Se bilaga. 

 

Margareta ber å styrelsens vägnar Erik att kontakta Björn Nord, Christian Fredriksson och 

Johan Kryger för samtal och möte angående ledarfrågan för juniorflickorna. 

8. En app finns att ladda ner för ledare med bra träningsövningar i, appen är inte framtagen av 

SvFF men kan vara till god hjälp för ledare. Mer information om appen kommer. 



9. Ingen frivillig träning i föreningens namn utan aktiv ledare får ske inom föreningen. 

 

Ett instagram konto finns nu kopplat till föreningens Facebook sida: krokeks_idrottsforening 

 

Margareta, Stefan, Rickard sitter på ett tvåårigt mandat i styrelsen, ett år kvar, Cajsa, Tommy, 

Marco, Magnus mandat går ut vid årsmötet. 

 

Stefan Rapporterar från rättegång gällande inbrottet i kansliet/kiosken för 2,5 år sedan. 

10. Nästa styrelsemöte 3/12 klockan 18.15 

11. Mötet avslutas. 

 

Närvarande: Margareta Swartz, Marco Alkin, Cajsa Karlström, Tommy Olofsson, Jimmy 

Franzén, Stefan Dahlberg, Niklas Bodén. 

 

Sekreterare: Stefan Dahlberg 

 

 

 

    

  


